



**Press release  
For Immediate Release**

**11 November 2015**

## **New DUKES Dubai Executive Chef to bring best of British to the region**

*Globe-trotting UK chef returns to his culinary roots with new position at British-themed luxury property on Palm Jumeirah; Martin Cahill tasked to bring authentic flavour of the UK to Dubai dining scene*

Dubai-based luxury property developer and holding company Seven Tides International has revealed the newest addition to its senior management team at the soon-to-be-opened DUKES Dubai hotel and hotel apartments on Palm Jumeirah, with the appointment of Martin Cahill as Executive Chef.

A Brit by birth, Cahill began his career in the UK working for both The Savoy and Dorchester Hotel before taking up his first international role in Toronto, Canada.

He has spent the majority of his 20-year professional life overseas, with senior culinary positions for high profile hotel chains including Mandarin Oriental and Hyatt in Australia, Bermuda, Canada, Hong Kong and Taiwan.

Cahill joins the DUKES Dubai team direct from Taipei where he was Executive Chef at the Mandarin Oriental with responsibility for a team of 171 chefs and eight popular outlets from pre-opening phase through to full operation.

“Martin has an impeccable track record and culinary pedigree second to none, with experience on three continents for luxury brands that are recognised leaders in the hospitality world. We are thrilled that he is now on board with DUKES Dubai as we look to set new benchmarks in innovation and service,” said Abdulla bin Sulayem, CEO, Seven Tides International.

“What we loved about Martin from the outset, apart from his well-rounded international experience and commercial F&B acumen, is his commitment to supporting brand goals and his ability to step out from the kitchen environment to work with marketing to really put a destination on the map,” said Mete Atakuman, General Manager, DUKES Dubai.

The 273-room hotel is scheduled to open for business early next year and Cahill will oversee the launch of six exciting dining and lounge venues as well as catering for extensive meeting and events space.

Guests can choose from the Great British Restaurant, which will serve modern British brasserie-style cuisine, the Fish & Chips Café for a traditional flavour of the UK’s arguably most popular dish, an Asian Rooftop Restaurant, DUKES Bar for signature cocktails, the Champagne Lounge for a traditional afternoon tea or light dining experience, and the al fresco Cigar and Coffee Garden.

“My new role is a dual opportunity as it represents my first posting in the Middle East, a region that I am extremely excited to explore, and also marks a return to my culinary roots as we look to position DUKES Dubai as the definitive English dining destination in the city,” said Cahill.

“Dubai is on the global culinary radar right now, and is attracting legendary chefs to its shores as well as encouraging home-grown talent to develop and launch new food concepts that can then be translated into other markets. For me, bringing an authentic yet contemporary flavour of the UK to the Gulf is really quite unique, and I am looking forward to working with an accomplished team as we count down to our opening,” he added.

Established in 2004, Seven Tides International has developed its own portfolio of commercial, residential and resort properties in some of the world’s most desirable locations. Its award-winning flagship hotel, DUKES London, is situated in the fashionable Mayfair district and has been a hospitality icon in the capital for over a century.

For more information, please visit [www.dukesdubai.com](http://www.dukesdubai.com) or [www.dukesoceana.com](http://www.dukesoceana.com)

-ENDS-

For more information, please visit [www.seventides.com](http://www.seventides.com)

### **About Seven Tides International**

Based in Dubai, the United Arab Emirates, privately owned Seven Tides International is an internationally oriented holding company established in 2004. Currently focusing on hospitality and real estate sectors, Seven Tides International thinks progressively, works creatively, partners strategically and acts quickly. The result is a current portfolio of offerings from landmark hospitality acquisitions and commercial buildings to residential towers and multi-use complexes in the gateway cities of London and Dubai.

### **Media contact:**



SHAMAL MARKETING COMMUNICATIONS  
CHANGING PERCEPTIONS

Nathalie Viselé  
Director  
PO Box 502701  
Office 106, Arjaan Office Tower  
Dubai Media City  
Dubai, United Arab Emirates  
Office: +971 4 3652711 | Mobile : +971 50 4576525  
E-mail: [nathalie@smc-pr.com](mailto:nathalie@smc-pr.com) | Website: [www.smc-pr.com](http://www.smc-pr.com)



*A Member of WorldWide PR Affiliates*  
[www.worldwisepr.com](http://www.worldwisepr.com)



11 نوفمبر 2015

بيان صحفي  
للنشر الفوري

## شيف تنفيذي جديد في ديوكس دبي يأتي بأفضل ما في المطبخ البريطاني الى دبي

الشيف البريطاني العالمي يعود الى جذوره في عالم الطهي بمنصب جديد في الفندق الفاخر البريطاني الطابع في جزيرة النخلة؛ مارتن كايل يتولى مهمة جلب النكهات البريطانية الاصيلة الى عالم مطاعم دبي

كشفت سيفن تايدز، شركة التطوير القابضة للفنادق الفاخرة ومقرها دبي، عن احدث اضافاتها الى فريق الادارة العليا في فندق وريزيدانس ديوكس دبي الذي يفتتح قريبا في جزيرة النخلة جميرا دبي بتعيين مارتن كايل طاهيا تنفيذيا.

بدأ كايل البريطاني بالولادة مسيرته المهنية في المملكة المتحدة حيث عمل مع سافوي وفندق دورشستر قبل ان يتولى اول دور عالمي في تورنتو بكندا.

وأضى جل حياته المهنية الممتدة على عشرين عاما في الخارج بتولي مناصب طهي عليا في سلاسل فندقية شهيرة تشمل ماندريين اورينتال وحياء في استراليا وبرمودا وكندا وهونغ كونغ وتايوان.

وينضم كايل لفريق ديوكس دبي مباشرة من تاييه حيث كان يشغل منصب الطاهي التنفيذي في ماندريين اورينتال بمسؤولية عن فريق من 171 طاه وثمانية مطاعم شهيرة من مرحلة ما قبل الافتتاح وحتى التشغيل الكامل.

وقال عبدالله بن سليم الرئيس التنفيذي لسيفن تايدز: "يمتلك مارتن سجلا حافلا واصيلا في عالم الطهي لا يعلى عليه مع خبرة في ثلاث قارات مع علامات تجارية فاخرة تعتبر رائدة عالميا في عالم الضيافة. نحن مسرورون جدا بانضمامه الآن لديوكس دبي ونحن نتطلع إلى إرساء معايير جديدة في مجال الابتكار والخدمة".

وقال ميت اتاكومان المدير العام لديوكس دبي: " ما احببناه في مارتن منذ البداية، اضافة لخبرته العالمية الواسعة وجدارته في قطاع التمويل التجاري، هو التزامه بدعم أهداف العلامة التجارية وقدرته على الخروج من بيئة المطبخ للمساعدة في جهود التسويق لوضع هذه الوجهة حقا على الخريطة السياحية".

ومن المقرر افتتاح الفندق المكون من 273 غرفة في مطلع العام المقبل وسيشرف كايل على اطلاق ست مطاعم وصالات مثيرة اضافة الى تمويل قطاع الاجتماعات والفعاليات المكثف.

ويمكن للنزلاء الاختيار من مطعم الـ"جريت بريتش ريسوراننت" الذي يقدم المأكولات البريطانية المعاصرة، ومقصف "فيش اند تشيبس" التقليدي الذي يقع على ممشى يطل على مارينا دبي، والمطعم الآسيوي في الطابق العلوي مع إطلالة خلابة على جزيرة النخلة، وديوكس بار للكوكتيلات الخاصة، وصالة شامبين لتناول شاي العصرية التقليدي أو وجبة العشاء الخفيفة، وصالة السيجار والقهوة المفتوحة.

وقال كايل: " دوري الجديد هو مسؤولية مزدوجة فهو اول منصب لي في الشرق الاوسط وهي منطقة لطالما رغبت في استكشافها، كما انه يمثل عودتي الى جذوري في عالم الطهي حيث نتطلع الى جعل ديوكس دبي الوجهة الاكيدة للمطبخ الانجليزي في المدينة".

واضاف قائلاً: "توجد دبي حالياً على رادار المطبخ العالمي وهي تستقطب طهاة اسطوريين الى سواحلها وكذلك تشجع المواهب المحلية لتطوير واطلاق مفاهيم جديدة في عالم المأكولات يمكن نقلها الى اسواق اخرى. وبالنسبة لي فإن جلب نكهات بريطانية اصيلة ومعاصرة في آن الى منطقة الخليج هو امر فريد بحق، واتطلع الى العمل مع فريق متمكن ونحن نبدأ العد التنازلي نحو الافتتاح".

يشار الى ان سيفن تايدز التي تأسست في عام 2004، قامت بتطوير محفظتها الخاصة من العقارات التجارية والسكنية والمنتجعات في بعض أكثر المناطق جذباً في العالم. ويقع فندقها الرائد الحائز على جوائز ديوكس لندن، في حي ميفير الراقى، ويعتبر رمز الضيافة في العاصمة منذ ما يزيد على قرن من الزمان.

-انتهى-

ملاحظة للمحررين:

لمزيد من المعلومات حول ديوكس، يرجى زيارة [www.dukesdubai.com](http://www.dukesdubai.com) او

[www.dukesoceana.com](http://www.dukesoceana.com)

معلومات عن سيفين تايدز انترناشيونال

هي شركة خاصة قابضة مقرها في دبي، الإمارات العربية المتحدة، ذات توجه دولي أنشئت في عام 2004. تركز الشركة حالياً على قطاعات الضيافة والعقارات، شعارها التفكير الهجومى والعمل بروح الابتكار وخلق شراكات استراتيجية والتصرف بسرعة. والنتيجة هي عبارة عن محفظة حالية من المنتجات تتراوح بين عمليات الاستحواذ على فنادق تاريخية ومبان تجارية إلى الأبراج السكنية والمجمعات متعددة الاستخدامات في المدينتين الرئيسيتين لندن ودبي. لمزيد من المعلومات، يرجى زيارة [www.seventides.com](http://www.seventides.com)

## للاتصال الإعلامي:



SHAMAL MARKETING COMMUNICATIONS  
CHANGING PERCEPTIONS

عماد عز الدين

مدير العلاقات العامة

شمال للاتصالات التسويقية

مدينة دبي للإعلام

الإمارات العربي المتحدة

هاتف: +971 4 3562711

متحرك: +971 56 754 6965

بريد الكتروني: [imad@smc-pr.com](mailto:imad@smc-pr.com)

A Member of WorldWide PR Affiliates

[www.worldwisepr.com](http://www.worldwisepr.com)



WORLDWIDE  
PR AFFILIATES

